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POWIAT  KŁODZKI  (inf.  wł.).  Wcześniej  zapowiadane  stanowisko  włodarzy  gmin  i  powiatu
kłodzkiego odnośnie wariantu dotyczącego przebiegu odcinka S8 między Bardem i Kłodzkiem stało
się faktem. Poza Radkowem swoje podpisy złożyli pod nim reprezentanci pozostałych samorządów
lokalnych i opowiadają się za poprowadzeniem drogi szybkiego ruchu pod Górami Bardzkimi, a nie
wokół nich.
 

A my przypomnijmy, że listę z ponad 5,2 tys. podpisów mieszkańców ziemi kłodzkiej, też optujących
za wariantem A4, czyli tunelowym dla S8 w czerwcu 2020 r. przekazał ówczesnemu ministrowi
Michałowi Dworczykowi wójt gminy Klodzko Zbigniew Tur. Ona również powinna stanowić argument
w tej ważnej sprawie, rozstrzyganej przez Ministerstwo Infrastruktury.

(bwb)


